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פעילים. משמשת ל"דיבור יומיומי" בין ישיבה  40-ל 20הרשימה מהווה "קבוצת מייל" ומונה בין 
לישיבה, כולם מקבלים כל מייל. הועלתה שאלה האם להוציא שמות של חברים בקבוצה שלא 

לא להוריד שמות )אנשים יכולים להוריד את  :סוכםמגיעים לישיבות או לא משתתפים ב"שיחה". 
 מם(, אבל כן להסביר למשתתפים חדשים את מהות הקבוצה לפני שמציעים להם להצטרף, כדי עצ

 שלא ייבהלו מהעומס בהתחלה.

 הגדרת תפקיד ומינוי יהודה פלד למקשר לשנה הקרובה. –מקשר בין המועצה לקיימא  .2

ידע טל ויהודה מציגים הגדרת תפקיד. על המקשר בין השאר להיות בקשר עם המועצה, להעביר מ
דה מסכים להיות בשני הכיוונים ולהיות בקשר עם הנציגים בפורומים. התפקיד יוגדר לשנה, ויהו

 הראשון למלא אותו. המשתתפים מאשרים את הגדרת התפקיד ומברכים את יהודה על נכונותו.

דיווח על התקדמות מינוי נציגים משתתפים בפורומים הרלוונטיים של המועצה )וועדה  .3
 כלכלית, הוועדה לאיכות הסביבה(מקומית, חברה 

טל,  :סיכוםאין התקדמות.  –אמיר שריף. לגבי האחרות  –נציג קיימא בוועדה לאיכות הסביבה 
יהודה ואהרון יבררו לעומק את עניין הוועדה המקומית )מינוי נציג גשר הזיו כנציג ציבור(, יהודה 

 יברר את נושא הוועדה הכלכלית.

 יצירת קשר עם נציגים בכלל יישובי המועצה  .4

חלקם בעלי זיקה לאיכה"ס וחלקם מנהלי קהילה  –טל הכין רשימת אנשי קשר בכל היישובים 
וכד'. מוצע להתקשר אליהם ולמצוא דרכם את הנציגים המתאימים בכל יישוב ולספר להם על 

צטרף לרשימת הפעילים ו/או קיימא, ולהפוך אותם לאנשי קשר שלנו ביישובים. מי שרוצה גם לה
 : סוכםמוזמן בברכה.  –לקבוצת הפייסבוק 

 טל יעביר במייל את הרשימה המלאה עם השמות והטלפונים. .א

: להלן החלוקה המשתתפים יתקשרו ליישובים שלקחו על עצמם עד הישיבה הבאה. .ב
אפק,  –אחיהוד, חניתה, בוסתן הגליל, מצובה. רחל  –אדמית, אילון, יסעור. טל  –סימה 

בן עמי, כברי.  –בית העמק. דוד  כפר מסריק,עמקה, עין המפרץ, –אשרת, סער. יובל 
שיח דנון,  –נס עמים, נתיב השיירה. אהרון  –יחיעם, לוחמי הגטאות. אלמוג  –אמיר 

לימן, בצת, געתון. נשארו ללא  –עברון, ראש הנקרה. מירי  –ערמשה, גשר הזיו. איתמר 
 ון, שמרת...רגבה, שבי צי –"מינוי" 

 

 דיווח על האתר .5

האתר מוכן ל"עלייה" אבל ברובו ריק מחומרים  http://kyama.be -ל שונה השם –דוד 
לא  –לא ישן, יותר סטטוס עכשווי )למשל בצת  –רלוונטיים. חייבים להעביר לשם חומר רלוונטי 

מעניין כל המאבק שהיה אלא איפה זה עומד עכשיו(. המאמר של מירי על היחמורים + התמונות 
מירי תעביר  חשוב.  –מעולה. אם אפשר לקבל חומרים על מתקן ההתפלה למשל, או מתקן הגז  –

 גם חומר כללי על חיות הבר במרחב. יודה יעביר חומר על הנחלים.



 –ניתן לעדכן. מירי  –של המועצה לגבי שני הנושאים האחרונים יש כבר החלטות  –: יהודה הערות
לשים קישור  –לדאוג שהתפוצה של המאמר על היחמורים יגיע ליישובים ולציבור מעבר לאתר 

 בפייסבוק, אולי ניוזלטר.

 להעביר חומרים...כולם יעשו מאמץ : סוכם

 לשנות לקבוצה, להחליף את אהרון בניהול הדף –דף הפייסבוק  .6

 מבינה מאלמוג שמוכן להחליף את אהרון. –צריך מישהו שיסתכל בדף כל יום. רחל  –רון אה

יש יותר חשיפה לחומרים, ניתן להעביר את  –מציע לעבור שוב למתכונת של קבוצה  –אלישע 
חברי הדף לחברי הקבוצה מבחינה טכנית, דף פייסבוק יכול להיסגר על ידי פייסבוק  אם מישהו 

לשים את הדף ב"מועדפים", צריך לאשר את המבקשים להצטרף. אלישע מוכן  לא מרוצה, אפשר
 לנהל את הקבוצה.

 –: צריך אדמין נוסף. מי שמנהל צריך לשמור על האג'נדה העיקרית. חיסרון של קבוצה הערות
יותר מסורבלת וקשה יותר להשיג הרבה חברים כי צריך לצריף ולאשר אותם )להבדיל ההצטרפות 

 –: לעבור לקבוצה. אלישע ואהרון סוכם מי שרוצה מצטרף אם עושה לייק לדף(.מדף שבו כל 
בינתיים )מוכן להיות אדמין יחד עם אלישע  אחראים על העניין הטכני. רחל תדבר עם אלמוג אם

 מסכים(. –דיברתי 

 מכתב קיימא נגד איסור לינה בחוף בצת  .7

: רחל תעביר את הטיוטה לכולם להערות ותוספות. גם את התשובה שלה סוכםאמיר כתב טיוטה. 
כנית המתאר החדשה של לבקשה להצטרפות להתנגדויות נגד תלמהנדס המועצה על תגובתו 

 נהרייה.

 מרכז הנושא מטעם קיימא –תחבורה  .8

איך : הנושא חשוב ורלוונטי ויכול לעניין אנשים רבים. לפני שאנחנו מחליטים לאחר דיון סוכם
טל, יהודה ותום יציגו את המידע  –לישיבה הבאה לפעול צריך ללמוד קצת יותר על הנושא. 

 הקיים לגבי הנושא לפני הפורום.

 2.6:  יום שלישי ה הישיבה הבאה

 רחל. –סיכמה 

 

 

 

 


